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Průběh obhajoby 

Předsedkyně komise doc. PharmDr. Hana Sklenářová, Ph.D. zahájila obhajobu Mgr. Jana Bureše. Přivítala 

členy komise a všechny další přítomné. Prof. Doležal přednesl příznivý posudek jako vedoucí pracoviště 

Katedry farmaceutické chemie a farmaceutické analýzy a doc. Štěrbová taktéž příznivý posudek školitelky. 

Mgr. Bureš prezentoval formou přednášky obsah své disertační práce. Doc. Hroch, který se obhajoby 

účastnil, přednesl svůj oponentní posudek. Doc. Kujovská Krčmová se nemohla obhajoby zúčastnit a její 

posudek přečetla doc. Matysová. Mgr. Bureš aktivně reagoval na otázky oponentů a pak také na dotazy z 

pléna. V diskuzi vystoupili: doc. Sklenářová, doc. Hroch, prof. Karlíček, prof. Doležal. 



V neveřejném zasedání komise posoudila průběh obhajoby a pozitivně zhodnotila vědecké výstupy 

disertanta (9 odborných publikací v časopisech s IF, z toho 6 zahrnutých do disertační práce, prezentace na 

odborných konferencích, zahraniční stáž, účast v grantových projektech). 

Komise rozhodla o výsledku tajným hlasováním. Z 14 odevzdaných hlasů bylo 14 hlasů kladných. 

Dotazy: 

doc. Sklenářová - Jaké jsou možnosti, výhody i nevýhody jednotlivých typů detekce pro analýzu ve zmíněné 

oblasti? 

doc. Hroch - V jakém rozsahu bylo dosaženo linearity při využití iontové pasti? 

prof. Karlíček - Proč bylo nutné promytí LC systému EDTA? 

prof. Doležal - Byly pozorovány izomery stanovovaných látek a jaká byla jejich stabilita? 
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